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PROTOKÓI, NR 60105

z dnia 24 listopada 2005 roku

Komisja Rewizyjna rozpoczgla obrady o godz. 8.00 w skladzie wg listy
obecnoéci stanowiqcej zalqcznik do niniejszego protokolu, wg. nastgpujqcego
porz4dku:

l. Przyjqcie protokolu z kontroli zleconej przezRadp Miejsk4w JEdrzejowie

uchwalq nr XXXIX 1346105 z dnia 29 wrzeánia 2005 roku.

2. Analiza materiatów na sesjE.

3. Sprawy róLne.

Ad.t
Komisja Rewizyjna w skladzie:

l. Stanislaw Baraúski - przewodniczqcy Komisji

2. Teofil Sek - ZasfEpca przewodniczqcego

3. Bogdan Król - Czlonek

4. El2bieta Wiéniewska - Czlonek

5. Krzysztof Chalupka - Czlonek

zapoznala siQ z treéci4 protokolu Pokontrolnego Sktadowiska Odpadów
Komunalnych w Potoku Malym. Protokól zostal podpisany przez czlonków
Komisji Rewizyjnej oraz kierownika Skladowiska Odpadów Komunalnych -

pana mgr Benedykta Walochg.

Glos zabral kierownik Skladowiska - B. Walocha. Zapewniam radnych,
i2 z mojej strony dokonam wszelkich staraú, aby Skladowisko funkcjonowato
jak najlepiej. Chcialbym równie| zasygnalizowaó potrzebg unowoczeénienia
wysypiska poprzez wybudowanie sortowni, która wydtuzytaby j.go
eksploatacjE otaz zmniejszyla iloéó skladowanych odpadów. Ja wnioskowalem
o wprowadzenie do projektu budzetu na rok 2006 koncepcji budowy sortowni.
Nie stety nie znalazlo to odzwi erciedl en ia w przy sztor o cznym bud2eci e.
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Jak duzo kosztowalaby taka inwestycja? - Zapytal.aradna E. Wiéniewska.

ZaleZy to od wyposa2enia i rozbudowania takiej sortowni. Jest to kwota

w granicach od 500 tys. zl. do 1 mln. zl.Mohna dofinansowaó budowE sortowni

z Funduszu Ochrony Srodowiska - powiedzial kierownik Skladowiska.

Ad.2

Punkt 18

Uchwala w sprawie likwidacji Zarzqdu Budynków Mieszkalnych w Jqdrzejowie

i utworzenia Zakladu (lslug Komunalnych w Jqdrzejowie.

Na posiedzenie komisji przybyl Burmistrz M. Piszczek w celu

przybliAenia radnym koncepcji potqczenia zaldadów ZBM i ZRB i utworzenia

nowego ZaIúadu Uslug Komunalnych.

Przewodniczqcy Komisji zwrócrl siQ do Burmistrza M. Piszczka

o wyjaénienie radnym sprawy zwiqzanej zutworzeniem nowego zakladu.

Glos zabral Burmistrz M. Piszczek. W uzasadnieniu do uchwaly podana

jest przewidywana wielkoéó zobowiqzania Zarz4du Budynków Mieszkalnych

na dzieh 31.12.2005r - 800 tys. zl. Oznacza to, i2 do korica roku kierownik

nie podejmowalby ju2 Zadnych zobowiqzan. Z przeprowadzonych wyliczeú

wynika równieZ, i2 gwaltownie wzrastajq zobowiqzania Zakladu Remontowo -

Budowlanego. Chcemy poLqczyó te zal<Iady równie| po to by nie powielaó

wykonywania tych samych prac remontowych, inwestycji oraz zwiEkszyó

mozliwoéci ,,produkcyjne" obu jednostek. IJwaLam, i2 wplynie to korzystnie

na sytuacjE finansow4 nowo utworzonego zakladu. Nonrry kierownik bgdzie

wybrany w drodze konkursu, przeprowadzonego zgodnie z obowi4zujEca

uchwal4. Pracownikom zatrudnionym na czas okreélony nie zostanq

przedlulone umowy o pracQ, natomiast pracownicy zatrudnieni na czas

nieokreÉlony stan4 sig pracownikami Zakladu Uslug Komunalnych. Nonvy

kierownik bEdzie równie2 zobowiqzany do opracowania regulaminu

i dostosowania struktury zatrudnienia do potrzeb zaIúadu, przedstawienia planu
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restrukturyzacji zadlulenia i restrukturyzacji calego zakladu - poinformowal

radnych Burmistrz M. Piszczek.

Dlaczego do nowego zaWadu obok ZBM i ZRB nie zostalo wlqczone

Go spodars tw o P omocnicze? - Zapytata radna E. WiÉniewska.

Zastanawialiémy sig na takim rozwiqzaniem, ale chcemy polqczyó zaldady

po katem zakresu dzialah. W przypadku wlqczenia Gospodarstwa

Pomocniczego do nowego zaldadu w zakres jego zadaó wchodziloby równieZ

administrowanie Domem Handlowym i innymi budynkami. Trudno byloby

sprawowaó nadzór wlaécicielski nad tak du2ym zakladem odpowiedzial

Burmistrz M. Piszczek.

W jaki sposób bqdzie moina odwolaó nowego kierownika? - Zapytal.

Przewodn iczqcy Komi sj i .

Kwestip t4 reguluje Kodeks Pracy. Wyloniony kierownik bEdzie zatrudniony

na ezas okreélony. W sytuacji, gdy nie spelni wymaganych oczekiwari wówczas

nastEpuje samoczynne rozwiqzanie umowy odpowiedziat Burmistrz

M. Piszczek.

Czy zrealizowana jest uchwala doQczqca struktury organizacyjnej Zarzqdu

Budynków Mieszlwlnye{t? ahodzi rni o :zawwánienie" T,apytaLa radna

E. ttriúniewska"

UahwaLata nie jest reali.üowana- udpowledzia*. Bunrristrz M" Piszczak

Jest to ewidentne *awan\e prawa í pawínny b3,é wyaiWnrpte konsekwernoje

wobec pracownika, ktéry nte roa{izuje taehwa4 -doü¿taraárua E. lVi,úniewska"

Na posiedzenie komisji przybyli: kierownik ZBM - S. .Jaeh ordz,kíerownik

ZRB - L. Je2ewski.

Przewsdniazryy Komisji 'zw,y6ci4 sig do krwowníVéw o wyraherrie swojej

opin i natematyafr4czen\a%BM I ZRB wjeden zzrkyad"

GXos zabraft kierownik ZBM - S" Jach" Trudno eai .iest pow\eázieé

cúy Wtpzenie tyeh dwéch mktad6w úgáz\e z korzyÉcitq dla .ZBM i ZF.B

cüy teh. nie. Molm zúaniern saffi ce{ j'est sh*zny, rnaffi. .iednak wqtpliwoÉei,

eo do strony finansowej nowego ua\<La&a. Cheiakbym zwrée ó uwagg r*a fakt,
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rÉ zBM -- ü\vi úesz*y lot<a\e ukyL*<owe, które przynosi*y znaazrry dryehbd,.

Wównieb. od gRE rr'\a asteé 'odlEtzana Taryowlea o kt6;ra gest g\6wnym *r&tem

fi nirnsowylate'goü'rÁktada,

Na dziLoh dztsíe)sry ,,stabswnEüo zryirontadzorra w ZBM WWga
kapitalnego renaontu (np" wyrnrany pokryé dachowyoh, elewacji, wiepkenta

budynkow, wyrniany instatacjl). Br,akqe narn jednak praeovmikíw pawzebnycla

da przeprowadzreana tych Br'ae raw{airltoryeh. W projekcie bud.áetu dawa)\ dta
'ZBI\fi 

nie rua

GLas 'mbrail B\Lrtrústrz M. Fiszczek. "lest usta\awa dataoja w kwoeie

150 tys, ú* dc lokali soe.ialnychi úo funduszu rerrlontow,ego.

Ctrcdtzi ryri o dataQg do re"naoatu rnteszkah konaunalnych, swqalnyab,

ktére z rak<u na rok niszewSq i ulegaSq e"rryfteJ dewasftacjí,, a nÁe o dafueg

pr üe,únuc üN\4 r*a dap*aty do trVspólnot Miasskanlowych : powied zta? krcrowník

ZgM* S. "lach.
Kilkakrotnie zwraa;alem siq do Gm ny o wprowadzenie do Satutu raslug

remontowych.Niestetyniezosw\awyra\aruaagoúa.

Frydsumowujqc nie znarn s;ze,ze,:g6\ów nwi;ymmyth z p*4c,zeniem tyoh

r;at<tad6w. Jesrena ',mirtfteresawany, na jakich zayadaah b$z\e 'áziata\ Zaklrad

Ustrrag Konaunalnyeh i w jaki sposób @Clizie ffinansowany yazvtúzía*

kier^ovnaik S. Jach.

Glos zabral Burmistrz N{. Piszczek Jeheli ahvázi o finansowanie 'zaL<*ada

nie wra jeszeze god.iet€.i uchwaly w tqi swawie, Nie ma réwaie:h uehwa$

áotyar4eej likwid,acji i utworzeniw {rowego zaktaáu. BEáz\emy row6awr,a{,

ieszc:ze na, tctn{at przeksnataenia tyeh zak*adów, 'Targowiea 
Miejska *c;tychcms

mrqdr;ana przez ZP.B pa;za'stan\e najprawdopo'dobniej w gestii Burmiswz,a^

l.{ie b?daie tunorsona hadna rrcwa je&taswa zarr"qdwjqcatargawio,4

Glos mbra?a radna E" wi{rriewska. w wydtitkach'zBW - ubañzo d\a@
paúyc|Q suanowi zakaB eneryii cieplnej oraiz wynagrodzenia i rylwáne
od ur¡znag@zeh. W zaktadaie zawvúnionych.jestTs osób.
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Ft'aszq wai pwi'edziec ezy z@stmlú zre.al,tzowarm wclawala z dnia 23 rnar,ea,

w które¡" byla waowa a redakcji etaúw? -'flapyta\aradnaE. Wisnlewsl<a"

Gtros zabra* kierownik znM S. tr,aah. w naiesiqpu kwietrrlu

wlzpowiedzla*em {iraowy, kiedy uehw,a*a jesze:ze nte oWawi4zywa\a. W nz?es:iqut

sie4pniu &s:ziadL ostatni praeawntk t ltezba ewtéw ztnrtiojszyla sig do Qg Va .
'Syttaaasa 

zmienita sig, kiedy Wspélnoty Mtesú<aaiowe ít*erwentowa*y do nas
w spnawie nie wywi:qTywwnia sip Ekolaau üe swyah ofuwiryk\w,'Z,amtdnL|¡em

wówe;uas cztery osoby da sprr:4tania" Na koniee reku zosra3e 2? as6b w 
'fl 

M.
Uwalmn\ he níe z*awrdlrem ptawai przestrzega*em teehwa\"

Radna E. Wiéniewska zwrócila siQ do Przewodniczqcego Komisji
o przyniesienie tej uchwaly wraz z jej zalqcznikami.

Przerwa 10.45. - 10. 55.

Glos zabral kierownik ZBM - S. Jach. Napisalem wyjaénienie do tej
uchwaly Burmistrzowi. Uchwala ta zaczEla obowiEzywaó od 14 lipca.IJwaLam,
2e nie popelnilem blgdu. Ja napiszE do Komisji Rewizyjnejjak wykonalem t4
uchwalp.

Prawo jest po to, aby je egzekwowaó. przyjmujemy pana wyja$nienia, ale
my jako organ uchwalodawczy musimy przestrzegaó ezy uchwaly
s4 wykonywane i czy nie jest lamane prawo - powied ziala radna E. Wiéniewska.

Czy jest podstawa prawna do zbierania z mieszkaú pry,vatnych przez

ZBM oplat za wodq? - Zapytal Przewodniczqcy Komisji.

Jeíeli jest to mieszkanie w Zarzqdzie Budynków Mieszkalnych

to najprawdopodobniej tak. sprawdzq to dorúadnie. z prawnego punktu

widzenia nie powinienem zbieraó oplat za wodg, cieplo, kanalizacjE i émieci
gdyz Wspólnoty Mieszkaniowe nie powinny byó zarzqdzane przez ZBM. Jest
jednak inaczej, poniewaZ w calym kraju a2 80Yo Wspólnot Mieszkaniowych

zarzqdzana jest przez ZBM. Aby to zmienió nale2aloby przeprow adzió

restrukturyzacjE. W sytuacji, gdy wszystkie mieszkania w danym obiekcie

sE wlasnoéci4 prywatn4 wówczas wlaÉciciele mieszkaú sami powinni zawieraó

umowQ dobrowolnie.
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Glos zabral Przewodniczqcy Komisji. WaSciciel prywatnego mieszkania

ma prawo zawarcia umowy dobrowolnie z zwiK,, a zBM zbiera oplaty

zawodq, niezgodnie z prawem.

Kilkakrotnie zwracalem siq do ZWLK, aby podpisal umowy i indywidualnie

pobieral oplaty za wodE. Dla ZBM - u jest to obci42enie, poniewa2 musi

regulowaó nale2noéó za osoby, które nie placq za wodq. postaram siQ
jak najszybciej omówió ten temat z radcq prawnym - powiedzial kierownik

S. Jach.

Proszq mi przedstawió jak na dzieú dzisiejszy wygtqda sprqwq sporna

z Dalkiq? - Zapytalaradna E. WiÉniewski.

rJwa2am, ze jesteémy na dobrej drodze, jezeli chodzi o sprawQ s4dow4

zDalkiar. Kwota sporna wynosi okolo 320 tys., wysokoÉó calego zobowiqzania

wobec Dalki wynosi okolo 600 tys. zt.

Proszq wyrazió swojq opiniq, co do polqczenia ech dwóch zakladów -

powiedzial Przewod niczqcy Komi sj i.

widzg pozytywny aspekt polqczenia tych dwóch zal<Iadów. cry nowy

Zaklad Uslug Komunalnych bgdzie funkcjonowal prawidtowo trudno mi jest na

dzieh dzisiejszy odpowiedzieó. Mam na ten temat zbyt malo informacji
- powiedzial S. Jach.

Glos mbru* r6wnie'h p^r\ L. le:¿ewski. 'Zak*ad,o 
który powsrani€ mus\ byó,

przuáe wszystkifti daxprzptowiony" ñaleky rbwniek zwig?<szy|, .mkres

á;wiudczanych taslrwgo aby zw,igkszyó, lesa doehody.
'fakie "zad&a*eraie w+a ZVful za wywaz *rwieei i za cieplo? * Zaryy.ta* radny

B. Król.

Na konie'c yafuáztemika zad*\izente za arepka raynosi ,49 tys. 24. + kwoí
spórrla. IehÉli choáz\ o zohowi'qzunie za *yrwóz Étnieci to reguluj emy je na
biez4eo. S,awodgi Éeieki zoúowi4r;anie wynosi oko{o lúo tys, z*.
Kredy zacaSem pr,aeawaó w ZBNT r;adtqr:ze:n\e agóLem wynosilo Bawad, funln zt,
Btdqe na, stanowlsku kierowwe:4yffi, p;tzea, ea\, okres surojej kadoaeji
nte daprowaddúew 'do 'tak wysokiego nad*zazewia 'sa\<tu&t lrla dzieú daisie3szy



calkowite zobowupzanre wynos'i 6E6 tys" zl. Od 'czterech mies\qey kwota

zobow\'4rumta nie uleg;?a powigkszeniu : r¡e.wi&zira| kie rowni l< S " Jaeh.

Na posiedaelaie konds.ii z:osva\a Wpresüówa Skarbnik Gm\ny

B" Ciepluch"

Frzewodn\a. ey zwr6cíi sig do Skarbnik Grniny o przústaw'tenie komi,qiÁ
'faktyeznegostartuzabowt:qzahLVM"

Glos zabrata Skarbnlk Gnriny. P'tzewiáywawe zofuwi4zamn na koaiw,

roku wyniosq okolo Eü0 tys" uft" I'ezéli o\'tadzi o rofuwiqzmra na kan\w,

yiúaáz\emika wyrrios4 okofo 696'tys" 2,1"

Punkt 19

{Jchua{a w sprawie zasad zbywani'a lolruli rnieszkalwycla stawowiqryck wl,asnr¡É'é

Gwainy J@rzejów.

Glos'zabrat Burnristrz M. Siszazek

Jest wiele aryuntent6w prüey$awiqlqcyeh za zbycienz lokali mresrka\nytlt

stanowi4cych wlasno,óé G:atiny" Aryutneavent'frxzartsowym jest @ateik
& wiryruclromoÉci. Okolo 2E 'tys" 'z*. púatkta aoroc írie sw\arza{ny wa 'tzffiz

,ZBM * u, .Iehel\ riúes,rkania bgdq wykupyw,ane kwota bedzie uutorwatyaznie

znzatejszala sig" Z&$emy s'oble sprawg z. 
'falc¡u, 

hE aie ws;úysey wykapíq

nrieszkania, ale 'm\nto wszystko Uqdz\e 'to z *<arzyíei'q dla G'mitry. Drug:rut

argumenten:r .iest aoyoczne doftn:atrcowanie &o lokali socjalnyeh i f¡anóuszu
-reffiontowego..Jest to kwota {50 tys. przek<azywawaZDTV{*owi "!ako 

'gtówne:ma

admiraistnatorowi ¿aso'béw rnies z\caniowyr;h" Xe e{t cTtodzi o mie,s;afunta soo"}alae

?o úaws;te bgdq na *zrzyw+aníu G"nairty" Natonaiast w przypaá*<u 'nz\oszks{\

kornunalnych spadn4 koszty zwi4zawe a furrdusi,zeffL yt"T\lo$toryxn, {Jwa'fuant"

\h przy tak nrysokiej ba¡nifikacie 99% sprzedawry wigl<szaí,(, mieszkaá

kommalnych.

Glos zabra*a radna B" Iffi$nlewska. W asaiunrlh miesiqaaeh mbiega?am,

aby rrEwigkszy budynek na ul. B. ehrobrcga zoswi- odnowiony" Spo'tkafum sig

z mieszkafuourni tego bloku i ok<azalo si1* ee aa \LE tnieszlcaú okolo t4$ jest

wyktrpionych. Zgodnie z prawern lokator.zy rnre,szkah kornunalnyeh nie Wwasüq
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kosztów relasntu, natorrriast osoby, t<tóre wykupl.ty mÁeszkan\a xnwsa4-

partycyBowuó w koszwch. Osoby te nie majq_swojego fuaduseu rernontúw€go

t w zwiqzku z tyw nie s4 w starrie W?,ryó L<as;ntów rew{ont\a" Niakt6ray a aieh

tufu¡W 'he wykupiti rniesakanie, ponÁewaÉt wszelkie retr{onty b@q nausieli

pokrywaó we whsnym 'zakresie. T*umaazyhm lna, ik wielÁe,ieiele xnies;aka{t

mqjdajqay,ah si'€ z;asohach spéldz elni rówaiei¿ w^ttszq partyeywwaó

w kosztrach" Mias:zka{rcy tego bloku nie godrysig jednak na przeprowadzenie

"iakiegokolwiek rexaonttl La k\\ka lut tenb\okbqdzte ragro,treniem nie ty\il<a dha

Jego mieszV.afraów, ale úwnieü dlaatoazenia"

Glos zabral Burlrristrz M" Piszc:zelc Jest to jedyny blok 'gdzle nre uta

funduszl¡ reffiontov/ego. My chúeA\byl*my to zrnieñtéo ale w *rzorwcntie

minw.*stowanla pieniqdzy w remont tego bloku z?arnatribiyirny ?,ráwo. W bloku

tyna jest prnede wszystkim prob{ern trlfspólnoty Mieszkaniowej.

Glos mbrata rudna É. WiÉniewsl<a. Myf,\p, Le pwiwrriSrny u*wiadonaió

rnie:s*afuców, he ,tryV.upujqc miesakania bqd.q musieli W{tycywwaó w \<aszweh

nrzy lcazdym remoRoie"

Gtos zabra* BurmisYrz M. Piszezek" Sytuacja w bloku na ul. B ehrobretga

jest doóó speayfic,wra Nalezy parniqtac o ryffi, ile sq bloki, w kthryah áz*ata

Y{sffilnotalv{iesrkaniow4 'ffia fiandlnsz r€ffieontowy \ barázo dobrse sobie radzi"

Grnina sprwúEqe ry,*ie.sükan*a'bgdzre tnÁ¡M zyskrt 'tego tytu*u. Mre{t*ny

jednak pamiqtaá, o zabe:zpreczunhJ rnieszkaá ludztom"..fest to allr;,wqÉekGnztny"

Ca b'@ie w :sywacji, hítdy ta ,,swbstitnaja" rnieszkúwiowa b@ie niszcza*a?

Zw>tra\a'raána E. Wi$niervska"

GLos zabra| Burmistrz M" Piszezek Jest jeden podsrawory war\xrrck" leheli

kt<vó stara sig o naieszkanie rrie tnoite naieó jakiegokolwiek prawa do lokalu"

W te.i kwestii abrow'i¿zz4e uchwafta z dnia 23 kwietnia 20A3 roku i prawo

o gnrinnyra rasabie lokalourytn. Ptywatny wtaóeieieA míeszl<an'ra níe twa p{awa

trbiegaó sig z 'sasob,6w gnainnych a lakal w{ieszkalny" .Jest to jed,nak pro'blela
'dofl4, z*ahanv.
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Uw'aÉmno ¿e nre w kahdynzbloba¡ wszysoy mies;zk<a6ay wykap:tqmiewk',ania

pmí*no banifú<aty 996/o" B'&z.*e dúZy problem p{zry przeprewadmnin

komp leks awyeh retnant6w : dodatr radny K. eh,alupka.
'Squrgurneaty zh i przeciw wryfuapywantu trries;z{<ah, ale p,rzeeioh, sqbloki

nxu4dzane beydzo úabrze p?zez. wspíTnatg &yowivdz*a* bwmistrz

M"Prs;,rczek

Jak wygl6&a spraw,a w pwypadlat hlokow zaktaáowyle przejqgrcl+ pwez

G.wing? Czy rníeszfunia e walezyt ad'd'ae za d'arwao? - Zapyta\ Przewodnre:{qey

Kornisji.

Na ehwilg obocnq spraw'ánmry TE inforcnatjg. UdzieAimy ffistwa

&ipvticd;n na piÉmie - odpowiedzta* Bawtistrz M. Fiszezek"

Punkt 6

Sprawozdanie z pracy Burmistrza miedzy sesjami.

Glos zabrala radna E. WiSniewska w sprawie punktu 7 dotycz4cego

przyznawania nagród nauczycielom i dyrektorom placówek oéwiatowych

z okazji Dnia Edukacji Narodowej. Uwalam, i2 wysokoéó nagrody nie jest

adekwatna do wkladu praey, jakq musi wlotyó nauczyciel, aby mógt zostaó

uhonorowany tak4 nagrod4.

Glos zabral Burmistrz M. Piszczek. Jest to kwota okreélona przez

regulamin.

PowinniÉmy zastanowió sip nad zmianqtego regulaminu - dodala radna

E. Wiéniewska.

Komisja wipcej uwag nie wniosla.

Punkt 7

Sprawozdanie z wykonaniq uchwal Rady podjQtych na poprzednich sesjach.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 8

Uchwala w sprawie zmian w bud2ecie miasta í gminy na 2005 rok.
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Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 9

Uchwala w sprqwie okreilenia wzorów formularzy i deklaracji na podatek

rolny, podatek leíny oraz podatek od nieruchomoíci.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 10

Uchwala w sprawie obni2enia ceny skupu 2yta do celów wymiaru podatku

rolnego na 2006 roh.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt l l

Uchwala w sprawie ustalenia wysokoíci stawek podatku od nieruchomoíci

na 2006 rok.

Czy w podanei tabeli wyliczeniowej, we wszystkich rubrykach jest wzrost

podatku o l, 50Á? - Zapytala radnaE. WiÉniewska.

Jest to staty wzrost o I ,5oA - odpowiedzialBurmistrz M. piszczek.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 12

Uchwala w sprawie ustalenia wysokoici stawek podatku od posiadania psów,

okreilenia terminu platnoici oraz jego poboru w 2006 roku.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 13

Uchwala w sprawie ustalenia wysokoici stawek podatku od írodków

transportowych na rok 2006.

Cry we wszystkich kategoriach stawek od írodków transportowych jest

podwy2ka zgodna z uzasadnieniem zalqczonym do projektu uchwaly, ie stawki

podwyzsza siq o l,5oÁ w stosunku do roku 2005? Czy we wszystkich dzialach iest
stawka I,5o/o? - ZapytalaradnaE. Wiéniewska.

Na posiedzenie komisji poproszono Skarbnik Gminy. Wszystkie stawki

podatku od érodków transportowych podwy2sza siq I,5yo w stosunku do roku
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2005. Sq dwa wyjatki (ci4gniki siodlowe i balastowe 31 ton i L2 ton o trzech

osiach) gdzie stawka w 2005r. bgdzie wigksza niL w 2006r. Gdyby zaloZyó

w tych dwóch przypadkach wzrost o l,5yo to stawka przekroczylaby

maksymalnQ stawkq. Poza tym mog4-byó tylko niewielkie róLnice groszowe.

wszystkie stawki obowi4zuj4ce w roku 2005 x l,syo. Tak jest, bowiem

zaplanowana inflacja na rok 2006. Je2eli chodzi o stawki ustawowe to max.

wzrosly o 2,5oA w stosunku do roku 2005. S4 stawki minimalne i maksymalne.

na pewno stawki maksymalne nie zostaly przekroczone.

Komisja wigcej uwag nie wniosla.

Punkt 14

Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na wmurowanie tablicv

pamiqtkowej w Szkole w Potoku Wielkim.

W sprawie powyzszej uchwaty wypowiedziala sig radna E. Wiéniewski.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 15

Uchwala w sprawie uchwalenía Programu wspólpracy Gminy Jqdrzejów

z organizacjami pozarzqdowymi oraz innymi podmiotami prowadzqcymi

dzialalnoíó pozytku publicznego na rok 2006.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 16

(Jchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale nr XXX/278/05

z dnia 24 lutego 2005 roku stanowiqcej gminny program profilaktyki

i ronu iqzT+v ania prob I emów alkoholowych.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 17

Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaiy w drodze przetargu

nieruchomoi c i komunalnei.
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Glos zabr aL P rzew odniczqcy Komi sj i.

Co z lqcznikíem miqdzy Qmi pawilonami a Domem Handlowym? - Zapytal

Przewodn iczqcy Komi sj i.

tr-qcznik miqdzy pawilonami a domem handlowym pozostaje w gestii

UrzEdu - powiedzialBurmistrz M. Piszczek.

Na posiedzenie komisji zostal poproszony Naczelnik Wydzialu Rolnictwa

i Gospodarki Gruntami - W. Abramowicz.

Glos zabral W. Abramowicz.

Przetarg na dwa pierwsze pawilony na ul. Koécielnej zakohczyt sig. Za dwa

pawilony Gmina uzyskala kwotE 660 tys. zl. netto.

Jakn jest cene wywolawcza kolejnych dwóch pawilonów przeznaczonych

do sprzeda/y? - Zapytal Przewodniczqcy komisji.

Cena wywolawcza nie jest jeszcze okreélona. Przypuszczam 2e bEdzie to okolo

200 tys. zl. Koszty calej inwestycji na ul. Koécielnej juz siE zwrócrly na dzien

dzisiejszy - odpowiedzial Naczelnik W. Abramowicz.

Glos zabrala radna E. WiSniewska. Powinniémy calkowicie

uporz4dkowaó ten teren i zastanowió siq nad takq inwestycj4 po drugiej stronie

ulicy.

Co z tymí budynkami na rogu ul. Koicielnej? - Zapytala radna

E,. Wiéniewska

Jest decyzja o rozbiórce budynków po drugiej stronie ul Koicielnej,

które sq w zlym stanie technicznym. Odnorínie sposobu zagospodarowania tego

terenu bqdzie podejmowal decyzje Burmistrz oraz Radni.

Wybudowanie kolejnych pawilonów na pewno przyniosloby Gminie

zyski - powiedziala radna E. Wiéniewska.

Komisja wigcej uwag nie wniosla.
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1. Rozwairyé moLliwoSó wprowadzenia do ,,Projektu Bud2etu Miasta

i Gminy Jgdrzejów na rok 2006" koncepcji oraz projektu

technicznego budowy sortowni odpadów.

Za-  5

Przeciw - 0

Wstrzymalo siq - 0

Komisja zakohczyla posiedzenie o godz. 13.00


